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 מאמרכת

    
 שלום לכם קוראים יקרים, 
. בחלונות הגבוהים החליטו להחליף את שבועותשל עלון  בפשלה בראש ובראשונה לשתף אתכם 

החברה נפלה על התאריך בו אמור  העברת את מכונות הצילום. לצערנו, תקופת החברה שמספקת לנו
לא גם נה פנינו לכפר מסריק לאשר לנו לשכפל עוד עלון אצלם. זה היה לצאת העלון הנ"ל. באין מכו

. רק יומיים לאחר רגון זמני האירועיםל כך חשוב לאושבועות בלי המידע הכ, וכך עבר חג ההסתדר
קצת  ויש החג התקינו לנו את המכונה החדשה, וזה העלון השני שמודפס בה. עד כאן החלק המבאס.

נחמה בתוצאות הצילום. במכונה הקודמת הצילומים לא נראו טוב, בלשון המעטה. במכונה הנוכחית 
יש את נפשכם לראות צילומים אם  –, אבל רק בשחור לבן. שוב ראות של הצילוםיש שיפור עצום בנ

 .יום ולילה. לכו על זההבדלי  –ברו לעלון האינטרנטי בצבע, וותרו על העלון המודפס וע
כרגיל, חג השבועות שלנו הוא עוצמתי, רב קהלי, מכניס אורחים, והוא בהחלט גאווה. תודה  

 לצוות המיומן, שלא מוותר וממשיך במסורת הנפלאה הזאת.
מידע מאוד  "א;זהו, אפשר להרים כוסית לחיים עם סיום השלב השני בשדרוג התשתיות בשיכון כ 

לים, קריאת שמות לשבילים חדש של סימון שבידור וגם,  – אריה רזחדש ומסקרן אנו מקבלים מ
. לרשותכם גם מפה WAZE-בקיצור, גם אנחנו שותפים למהפכת ה ציון מספרי הבתים.ו וכבישים

 אהו אהלו ,אריה רז וסםהאחריות על  בחדר האוכל, בה תוכלו לראות באיזה רחוב אתם משוכנים.
 שמואל צימט.

הוא  –פאניקה בלי  –את הדו"ח מרפת נעמן לא הספקנו לצרף לגיליון שבועות. אז עכשיו  
שבונה את עתידו  אפ-טלנעשה ב"איירגארד", סטארהצצה  –אל תדלגו. ובאותה הזדמנות ולרשותכם, 

 אצלנו.
של הפועל זבולון, שזכתה השנה בדאבל. ומי מוביל  ורמיםדמביא כבוד לקבוצת הכ יובל קלרפלד 

 הקפטן יובל קלרפלד!! גאווה לכולנו, למשפחה ולכל הקיבוץ. שאפו עליך, אין עליך! אותה? כמובן 
, ממפגש אמציה. כמה מילים כתב לנו א"ב יהושועלמו הסופר האהוב בשבוע האחרון הלך לעו 

, שפסליו עוזי בן אשרתו; למי שעדיין לא ביקר בתערוכה המיוחדת של האמן המיוחד שהיה לו א
אל  –המיוחדים מוצגים בגלריית הספריה הקטנה והאיכותית, בניהולן המסור של הספרניות שלנו 

. ציטוט אילת פלור, בת הזוג של ברקת לוין הן של ת במועדון ראיתם?תלכו לראות, רוצו!; את המנדלו
, "אני מאמינה בכוחה של המנדלה למקד אותנו בכוח המרפא שבתוכנומהדברים שאמרה ברקת: 

ות. אם ." כדי להבין משפט זה חזרו להנות מהמנדלה יפים, צבעוניים ומרהיבים אנחנוולהזכיר לנו כמ
 המנדלות. למפגש עם וצאו לסיבוב מיוחד הכיבוד אתו תידח  –עוד לא ראיתם 

 העלון המיוחד הזה. דפי שוטט ביןל בכוחכם , ואתם תמשיכועד כאן אניזהו,  
 מוכה ,שבת שלום
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 כנית שילוט דרכי גישה בעין המפרץהבהרות לתו
 

 :וסיבות רקע
הוראה לכל  18/10/2021המועצה האזורית מטה אשר הוציאה בתאריך  

 הישובים כדלקמן:
לפקודת המועצות המקומיות, הוסף סעיף  56ע"פ תיקון מס' " 
 לקרוא חובהלפקודה, לפיו הוטלה על המועצה המקומית  1א' 24

 ולסימון, בולטים במקומות לקביעתם "והכיכרות הסמטאות, הרחובות ,הדרכים לכל" שמות
 המועצה מטילה את המשימה על הישובים בתחומה. .במספרים" )סוף ציטוט( הבניינים

חברים בנידון. לאור זאת מינתה צוות )שמואל  ו.תכנון של ע"ה קיבלה במקביל בקשות 
, ( ומספור הבתים/שביל: כביש/דרךלןהל) "רחובותשילוט "קדם פרויקט צימט ואריה רז( שי

כתשתיות להכנסת בתי הקיבוץ לנגישות באפליקציית הניווט "ווייז", וגם גם שהכרחיים 
ולא רק בגלל  תנוספוסיבות . הפרויקט נחוץ לאור להתמצאות כללית בקיבוצינו המשגשג

 :דרישת המועצה האזורית
 סלאמבולנ מהירהיותר נגישות שת נדרלאור הגידול בהיקפו,  הקיבוץ מתבגר. .א

 .חרום יבמצב
בהיקף השטח המבונה  הקיבוץ בתהליך גידול פיזי נמשך. במצטבר, נוצר גידול ניכר .ב

בנוסף למבני ציבור ומשק. הרבה יותר קשה לאתר בתי חברים ומבני  למגורים, זאת
יעילים תנועה צורך בהסדרת נוהלי גובר ה יום-בחיי יוםציבור בלי עזרי התמצאות. 

אורחים, של יקור ב, בעת ומסומנות לנסיעת רכבהמורשות  ובטיחותיים, בדרכים
במצב הקיים,  מתקשים לאתר את דירות החבריםש ,טכנאיםספקים ו

 . ותועים/תוהים ברחבי הקיבוץ בחיפוש אחר יעדם
 

 ?מה עשינו
  ולקחן מה הסיבות - יוזמות שנפלוו בנושא לפנינו בוצעבדקנו מה . 
 הכנת כללים ודרישות המערכת לדרישות ומגבלות הווייז בכל הקשור ל בדקנו את

 תשתית לווייז.
  נפגשנו עם האחראים להכנסת הווייז בכפר מסריק ונעזרנו בניסיונם והפקת לקחים

 שלהם.
 .הכנו תוכנית שילוט ומספור הבתים לפי המגרשים ומבני הציבור 
 

 התוכנית
תואמת את יושבת על מפת התנועה המאושרת, ו התוכנית תלויה באזור לוח המודעות,  

 עלובדיון  הנה"ק. לאישורהובאה התוכנית  ווייז.אפליקציית ו דרישות המועצה האזורית
 תייחס אליהן: נש חששות

התוכנה לא תכוון נהגים בין בתי החברים. אלא : "דיון הנה"ק(תוך )מ ""גישת ההיקף! .א
 " .הגעה לחניונים ומחסומים בלבד בדרך העוקפת

שקלנו את הרעיון הזה בעת הכנת התוכנית והגענו למסקנה : צוות ווייז התייחסות
 ותהסיבמכלול כים שמהווים את צרעומדת בסתירה מוחלטת לפשוט גישה כזאת ש

בלתי ישימה היא  ,בנוסף .וייז לעין המפרץונגישות להכנסת שילוט ל לעיל ינושצו
אנו מקווים שחברי הקיבוץ ולכן דחינו אותה. . לחלוטין מול כללי אפליקציית ווייז

הדרך הטובה להביא אמבולנס הכי מהר והכי קרוב  הםוייז בוששילוט ושימוש  מבינים
 במצב חרום. אליהם הביתה 
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מדיון ) מעבר רכבים חיצוניים דרך הקיבוץשהכנסת הקיבוץ לווייז תגרום לחשש  .ב
תוכוון ע"י הווייז דרך הקיבוץ הובע חשש שתנועת רכבים חיצונית שוטפת " הנה"ק(

 ".ךכקיצור דר
 דרךאין קיצורי דרך שעוברים לא ברור ממה נובע חשש כזה, : צוות ווייז התייחסות

 שדות.ליציאה לבריכות ומעברים לבנוסף, יש מחסומים בליעד ווייז כלשהו.  הקיבוץ
 

סת שילוט כי נפח התנועה דרך הקיבוץ יישאר כפי שהיה גם אחרי הכנ בהירלסיכום הדיון, נ  
תוך  יותר קל ומהיר להגיע ליעדם. זאת אבל לכל המשתמשים יהיה ווייז לקיבוץ עין המפרץ,

 שימוש בדרכים המיועדות לנסיעה ברכב בלבד.
 

 מה זה כולל
 הפרטים הבאים:/שבילים, גם את , מלבד כבישים/דרכיםתכלוללווייז  ת התנועהמפ  

  שאינם משולטים, נתיבי התנועה המותרים לרכב, וסימוני "אין כניסה" לשבילים
 מיועדים לרכב. 

  ועסקים. מבני ציבורספור ומסימון 
 סימון מספרי הבתים. 

לאחר עתידי מראה מצב היא  המאושרת. על מפת התנועה תהשילוט יושבתוכנית  הערה:  
, למעט במשמר שונה במקצת מהקיים כיום העתידידרכים המצב כלומר, דרוג התשתיות. ש

 שדרוגזמני, או נתקין שילוט אחרי שילוט  הקיבוץ יחליט אם בינתיים נתאים. בים/כ"א
 .בכל אזור התשתיות

 
 :שילוטהכנת תוכנית הב שהנחו אותנועקרונות 

 .בהתאם לתוכנית התנועה המאושרת ישולטו דרכים וכבישים המיועדים לנסיעת רכב .1
אשכול צורך הכוונה לשולטו רק במידה ונדרש )שבילי גישה לבתים( שבילים 

 .מבני ציבורדירות/
  :בהתאמה לדרישות הווייז ספור בתיםמשיטת  .2

ספור בצד המה, כאשר ויעלה לפי כיוון הנסיע דרךכל תחילת הכניסה להמספור יחל מ
 (.1,3,5(, ומצד שמאל אי זוגי )2,4,6ימין יהיה זוגי )

ספור בתים. גם לא ניתן להכניס מספרים באותיות למ שתמשבווייז לא ניתן לה הערה:
שלא בסדר עולה לכל רחוב. כך נפל הרעיון למספר את הבתים במספר המגרש או לפי א' 

 ב'.
 .ו קיבלנו מחברים שוניםאמתוך מאגר שמות שהכנו , םמקוהברוח  מות נגזרוהשמרבית  .3

, ליד וחיםאפרשביל ה") חינוך(, "דרך החורש") ות)"דרך התעלה"(, חקלא אתרים למשל,
 ופה ושם גם, ("שדרת האקליפטוס בדרך הישנה למוסד", היסטוריה )("הפעוטונים

  .שמות של עצים ופרחים
ולפי  ,בעברית עמוד שילוט על שטח ציבוריכביש/דרך אזורי יותקן התחלה וסוף כל ב .4

 מיקום העמודים ייקבע ע"י צוות ווייז. ."אין כניסה" יצורך שלטה
, מס' הביתשם הרחוב ויותקן שלט שיכיל את  - /מבנה ציבוריכל בית מגוריםעל  .5

מיקום השלט לבית ייקבע לפי המיקום שייראה הכי טוב  .WAZE -בהתאמה לדרישות ה
 דרך הגישה.לכיוון 

 ייקבע עם היצרן. סופי הכיתוב בכחול כהה על רקע בהיר, פונט"קלאסי".  - שלטהדגם 
 מצורפת דוגמא של שלט ליד המפה.

מפגש הכניסה יוצב בנקודת  מוביל לאשכול בתי מגורים אחד מקומות בהם שביל גישהב .6
מנקודה זו  השביל.אותו יסומנו מספרי הבתים שנמצאים בהמשך בו  שלט מהדרך

 ימשיכו ברגל.
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 .שילוט דרכים קיים ףחליי לווייז שילוט "רחובות" .7
מכילה: מס' מגרש, שם חבר, שם רחוב, מס' תלויה ליד המפה, ו כתובות חבריםרשימת  .8

 בית. 
 
 לביצוע:שלבים     

 בוצע.  - אישור הנה"ק לתקצוב וביצוע ע"פ התוכנית .1
, בחדר האוכל לידיעת הציבור, עם הסבר זה מפת תנועה ושילוט לווייזלתלות בביצוע:  .2

 בהתאם נטפל. .לשמיעת התנגדויות
 הקיבוץ לתוכנית השילוט.אישור  .3
, לפי מפת התנועה המאושרת בשטח שיבוצע שילוט רחובות ומספור הבתיםלאחר  .4

באזור והוא יעלה אותה לאפליקציה. אנחנו נקבל  WAZEאל נציג  שילוטתועבר מפת ה
 הודעה בהתאם.  

 ,בברכה
 שמואל צימט ואריה רז - WAZEצוות 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 אמציה /יהושע .ב.א הסופר עם משותף ממפגש זיכרונות
 

 את קיבלה השתייכתי אליה 2 חטיבה הגולן. רמת כיבוש אחרי מיד קשה, חורף הימים 
 כללו לא ועדין הלחימה בסוף אז שנקבעו בגבולות ברמה )עוד קו הגבול את להחזיק המשימה

 גמרו החטיבה של הגדודים כאשר אדם, כוח של ניכר חוסר שהיה אלא הסכמים(. פי על נסיגות
 וליקוט למתנדבים ללכת אלא ברירה היתה לא .שנה לאותה שלהם המילואים ימי מכסת את

 שכזה מאולתר גדוד הרכבנו. שלהם המילואים ימי את מיצו לא שונות מסיבות שעדין כאלה
 שלנו, הגדודים מפקדי מבין הוותיק מכברי, רעננה )ז"ל( .החטיבה ממתנדבי מפקדה והרכבנו

 תרבות וכסמל כקמב"ץ, גויס ידידי רשף )ז"ל( מיכה כסגנו. התנדבתי ואני הפיקוד, את קיבל
 בשיחות להיתקלויות מארב בין קרים ערבים הרבה בילינו יהושע(..ב.בולי )א התנדב הגדוד של

 סמל של מפיו וסיפורונים צ'יזבטים להרבה וזכינו קונטרה, ליד אז ששכנה המפקדה באוהל
 על נפלא פיליטון גם מבולי קיבלתי התקופה סיום שלקראת האמת. שלנו התרבות הצנוע

 בשנים אותו למצוא הצלחתי לא לצערי בגזרתנו(. בחרמון )שהיה המוצב למרומי העליות
 בפואיה או בעכו הרצאותיו/בהופעותיו כשנפגשנו לימים, אדיר(. פספוס יותר )איזה מאוחרות

 .לנשק כחברים דברים החלפנו חיפה, תאטרון של
 ינוח. כה עד זאת עשיתם לא באם ,"בולעם"ל כדי בהמלצותיי צורך לכם אין ספריו את 

 !!  הזיכרון מצוות ועלינו אהב, כה אותה הארץ רגבי בין בשלום
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 גלית/ משולחן מש"א
 

 3ראיין את לאחר ש בפעם האחרונה צוות האיתור נפגש - עדכון בעניין בחירת מנכ"ל י.מ.א
וקיבל את שאר הנתונים שהזדקק להם כדי לגבש את מנכ"ל י.מ.א  המועמדים לתפקיד

ותגיש את המלצותיה אשר דנה בהן  להנהלה הכלכלית, המלצותיו. הצוות הגיש את המלצתו
המועמדים נמצאים בחו"ל במהלך חודש יוני, שיחת הקיבוץ ים ממאחר ששני הקיבוץ.בשיחת 

 .29.6 בנושא תתקיים רק בתאריך
 

. ברצוני להודות על סיום תפקידה במיצוי זכויות לאחרונה הודיעה אפרת צור - מיצוי זכויות
כל פנייה אלייך נענתה . רבה , אחריות, אכפתיות והשקעהת התפקידלאפרת על שנים של למיד

הצלחה בהמשך, בכל אשר נאחל לך הרבה  בענייניות, דיסקרטיות, אדיבות ומקצועיות.תמיד 
 תפני.

וסיימה  מיצוי זכויות קורס ריענון בנושא . מיכל עשתהמיכל רוזנפלדתחליף את אפרת 
נות לאחרונה לעשות חפיפה עם אפרת. אני מזמינה את החברים הזקוקים לליווי והדרכה לפ

 בהצלחה למיכל!! למיכל בכל מה שקשור למיצוי זכויותיהם מול בטל"א.
 

  מיכל רוזנפלד/ מיצוי זכויות

 שלום לכולם/ן, 
אנחנו  פעם מקפלת בתוכה את תחושת הבושה. למיצוי זכויות לאהרווחת ההתייחסות  

ואולי גם  .באמתלה שאנחנו מסתדרים..לרוב  פנות/להיעזר/למצות את זכויותינו,מתביישים ל
לציין שמיצוי ראוי פה   ?... אז למה ליהדחייה האפשרית.. .הניירת.. .הסחבת.. .לא נעים..

 ומטרתו העיקרית לשפר את תנאי החיים ברמה האישית והכלכלית.  ,חסדבבחינת זכויות אינו 
שמי מיכל, אני נשואה לאורלי ואמא ללוטן ורומי. בהכשרתי  -למי שאינו/ה מכיר/ה אותי  

בשנים האחרונות ו ,תואר שלישי בעבודה סוציאלית בהתמחות קליניתבעלת המקצועית אני 
 באקדמיה.בהוראת עבודה סוציאלית עסקתי בעיקר בטיפול ו

 ביום זה אקיים פגישות במשרד הבריאות הישן הינו חמישי.בקיבוץ יום העבודה שלי  
 )שנמצא במבנה קופת הבית( או בבית החבר בהתאם לצורך.

הכוונה/סיוע במילוי טפסים , להתלבטות/אני מזמינה אתכם/ן ליצור קשר לתאום פגישה 
-055לטלפון שמספרו  דרך הודעת וואטסאפ אמצעי ההתקשרות איתי:. ומימוש זכותכם

ולא  זמין רק להודעות וואטסאפ לכן)שימו לב שטלפון זה ללא תקשורת קווית ו 6850401
 . michal@ein.co.ilאו דרך המייל:  (SMSלהודעות 

 מיכל ,להתראות
 
 
 
 
 

  

mailto:michal@ein.co.il
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 מתןדו"ח הנהלת חינוך/ 

 
 כהן. נעדרה )בשל אבל(: אתי.-קורןיוסי, אלינור, עמית, בר, ניצן, עמר, ענת  נכחו:

 להט וליטל עומר.-לשני הנושאים הראשונים הוזמנו אסתי ראש
 

השנה נוצרו תנאים שלא  –ביטול שיעורי השחייה לגנים בקיץ )במסגרת הקייטנה(  .א
בשנים האחרונות,  בקיץ במסגרת "הקייטנה". י השחייהמאפשרים את קיום שיעור

 בשונה משנים עברו, פעילות הקיץ לגיל הרך ולחב"פ מתקיימת במסגרת "קייטנה"
ם אלו עלינו לעמוד בדרישות כדי לקבל אישורי הדורשת אישורים של משרד החינוך.

יס רק על בס כל הפעילויות שלנו בתוך הגנים ומחוצה להם מתקיימות ,בנוסף לכך רבות.
 ,הגם שאנו רואים בהם חשיבות לא מעטה ,שיעורי השחייה קיומו של צוות שלנו.

השנה, בשל המגבלות החיצוניות וצוות חסר בקיץ לא  דורשים התארגנות רבה בגנים.
אם ישתנו התנאים בעתיד, נשקול מחדש  לקיים את שיעורי השחייה. ,כאמור ,נוכל

   קיומם של שיעורים אלו.
בעקבות שני מקרים של כשלי בטיחות בטיולים אלו   -גיל הרך בטיחות בטיולי ה .ב

התקיימה  שיחות בכל הגנים בנושא הבטיחות. לאחרונה )בפשוש וברימון( התקיימו
בפגישה הובהר  פורום הגננות ומתן יו"ר החינוך. נוספת בנושא זה בפגישה של שיחה

ת הבהרה שאנו רואים בחומרה כשלים אלו ויש לנקוט בצעדים, מעבר לשיחו
הוחלט על יצירת נוהל  פשרות להישנות מקרים כאלו בעתיד.שהתקיימו, שימנעו א

והקפדה יתרה לגבי ספירת הילדים,  ,טיולים שיוקרא לפני כל טיול בכל אחד מהצוותים
ידי על כל התרחשות וצמצום ילה, באמצע ובסוף השורה, דיווח מהצבת המטפלות בתח

 ימום ההכרחי.השימוש בטלפונים סלולאריים למינ
כנית המפורטת במרח"בים עמר הציגה את הת –תכנית החופש הגדול בחינוך החברתי  .ג

 ,וכוללת מגוון רחב של פעילויות ,התוכנית היא, כבשנים עברו, עשירה ומגוונת ובנעורים.
 ,החלטנו על פעילות בקיץ בימי ו' כל שבועיים ,כזכור חלקן בשיתוף עם כפר מסריק.

 .20.8 -הצעיר. התכנית שהוצגה עומדת ביעד זה. התכנית תסתיים ב בעיקר במרח"ב
עשרת הימים האחרונים מיועדים לצבירת כוחות לקראת שנת הפעילות הבאה לילדים 

 ולצוותים החינוכיים.
 
 
 

  

 (לשחיינים) 9:00 - 6:00' ו -' א ימים
 18:45 -14:00' ה -' א ימים

 17:45 -12:00 חג ערבי'+ ו יום
 17:45 -8:00 חגים+  שבת

 נעימה! שחיה
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 שדרוג תשתיות הקיבוץ
, סיפר על הפרויקט רכז, מאריה רזפרויקט השדרוג בשכונות משמר הים ושכונת כ"א הושלם. 

 רשמה: דפיהתכנון, הביצוע והמסקנות, 
 

 תכנון

עבודתי בימא, פנה אלי מנהל הקהילה דאז, אילן שחף, וביקש , לקראת סיום 2013בשנת  
ההתמודדות הקיבוץ, ונעתרתי לבקשתו. בכל תשתיות השדרוג ממני להיות הפרויקטור של 

היו אמורים להיות  שדרוג התשתיות ללשלב התכנון הכללי שהצפוף.  הראשונה היתה הלו"ז
היה  משני גורמי החוץ המועצה, מילואות והקיבוץ. התנאי לקבלת המימון –שלושה מממנים 

, תגר, הגשנו את התכנון בזמןבא. לשמחתי הצלחנו לעמוד 2014שהתכנון הכללי יסתיים בשנת 
 שני הגופים המממנים הנוספים. ם שלוקיבלנו את השתתפות

בשלב הבא התחלנו בתכנון מפורט. לצורך כך חיפשנו מנהל פרויקט ומשרדי מתכננים  
בתחומים של דרכים, מים, ביוב, השקיה, נוף, חשמל ותקשורת. עשינו סקר שוק וראיינו משרדי 

כנון מפורט. האישורים הסופיים תרד תכנון לכל תחום והתחלנו בתכנון שונים. בחרנו מש
הערכת המתכננים  .2017בשנת רק מהמועצה התקבלו שנקראות תוכניות בינוי  לתוכניות

 .₪מיליון  70 –תהיה כ פרויקט הייתה שעלות ה
 תוכנית שדרוג התשתיות חילקה את הקיבוץ לחמישה אזורים: 

 שכונה מזרחית ושיכון כ' .1
 כ"א ומשמר היםשכונת  .2
 השכונה שבין המספרה לבית העלמין .3
 שכונות הרודוס )הבתים החדשים( .4
 כניסה לקיבוץ ואזור המגדלים. .5
ביצוע. החלטה זו התקבלה הן ל יהיו הראשוניםהוחלט שאזור משמר הים ושכונת כ"א  

תה לנו ימפני שתושבי השכונה סבלו מאוד מבעיות ביוב ותשתית חשמל, והן מפני שהי
את צינורות הביוב הישנים של השכונה, שהיו  החליףות מול מוסדות ממשלתיים להתחייב

  עשויים מאזבסט.
ה מנהלי שנים חמיש 7)אגב, בתוך אותו משרד התחלפו במשך  נבחר משרד ניהול לפרויקט 

. הוקם (המשיכו בעבודתם פרויקט, דבר שהקשה על העבודה. לשמחתי המתכננים המקוריים
ניות ותקציביות. אני כחבר בצוות ט, שהיה אחראי על קבלת החלטות עקרוצוות היגוי לפרויק

התכנון  ם כמתאם בין החברים לאנשי המקצוע. כל תוכנית הגיעה לשולחן וועדתהוגדרתי ג
 כמו רוחב ומבנה הכבישים שיסללו עקרוניות, החלטות תייחסותה ואישורה, כולללקבלת ה

 וכו'.

 ביצוע

פל בכביש ההיקפי הקרוב לבי"ס גוונים, היכן שפעם צמחו בשלב הראשון היה עלינו לט 
בתים חדשים. החלטנו שאת השלב הזה של  8-על מנת לאפשר בניה של כ וזאתפיקוסים, 

עם פיקוח בני מורד בתשתיות וחיים הלר ז"ל בחשמל,  –הפרויקט יבצעו הכוחות המקומיים 
נחפר ליד בית העלמין ו, תשתיותההוכנסו  בהתאם לתוכנית הבינוי. שלי. הכביש ההיקפי שונה

שמצפון ודרום לבית  לשכונות החדשותלבתים הקיימים וביוב חדש, שנותן מענה שאיבת בור 
 שלב זה לקח כשנתיים. העלמין.

   שדרוג התשתיות במשמר הים ושכונת כ"א:
 –משמר הים  –לשני חלקים, והחלטנו שנתחיל לעבוד בחלק הצפוני חילקנו את השכונה  

עם כל תושבי השכונה והצגנו להם אישית מגרשים. לקראת תחילת העבודה נפגשנו  42שכולל 
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נבחר קבלן לביצוע הפרויקט,  , ובמידת האפשר נענינו להן.יהםאת התוכניות. שמענו את בקשות
 ויצאנו לדרך.

במהלך העבודה נתקלנו במספר אתגרים. השלב הראשון של העבודה התבצע בחורף, והמים  
ץ הקשו על תנועת הדיירים. בנוסף, השכונה היתה צפופה מאוד, והיתה גלישה של צמחייה והבו

הישנות למעבר כלי רכב כמו  את הדרכים הרחבנו, בהתאם לתוכניתפרטית לאזורים ציבוריים. 
לשתול צמחיה באזורים הציבוריים, אלא  איןאמבולנס וכבאית, תוך הסבר לדיירים כי 

את שינויי הנוף שנערכו, אך הצלחנו למצוא  קיבלו בברכההתושבים לא כל  בתיאום עם הנוי.
 יה. יפתרון לכל קושיה, דבר שעזר לנו בעבודה בשכונה השנ

במשמר הים שודרגו תשתיות הביוב, המים לשתיה, החשמל  - שלב זההלסיכום  
אלא , כבר לא משקים במים מושבים –והתקשורת )סיב אופטי(. גם השקיית הדשאים שונתה 

. בשלב הזה, כל עוד לא שודרג כל הקיבוץ, הדייר דרך שעון המים של הדייר עם מי מקורות
  מקבל החזר כספי על מי ההשקיה. 

צוות ההיגוי בודק חיצוני, שבדק את תהליך העבודה  הזמין שדרוג משמר היםלאחר סיום  
ב ב' של והמעקב אחר העלויות. נעשה סקר והוסקו מסקנות, שאת חלקן יישמנו כבר בשל

גם כי הדיירים כבר ראו את , תה קלה יותרישם העבודה כבר הי –העבודה בשיכון כ"א 
העבודות בשכונת משמר הים וידעו מה לבקש מהצוותים. סה"כ תוצאות הבדיקה היו טובות, 

 חשוב לציין שעמדנו בתקציב שהוגדר.

  חניות:
יצור מקומות חניה. לפי כחלק מפרויקט השדרוג במשמר הים ובשכונה כ"א היה עלינו ל 

ר קטן של להוציא מספ) החלטות הקיבוץ אין חניות בתוך הקיבוץ אלא בדרכים ההיקפיות
לאורחים. החלטנו  מות מפוזריםלכל דייר מוקצות שתי חניות ומקו(. אזורי חניות בתוך המחנה

, ואכן ניתן לראות שהחניות הן נאות למראה שנבנה את החניות בצורה יפה ומזמינה
הכנת צנרת להטענה עתידית של רכבים  בקרקע בחניות החדשות התקנו מראשטיחותיות. וב

 לחפור שם שוב.בעתיד חשמליים, כדי שלא יהיה צורך 
אזור הבריכה, שהחניות בו מיועדות לרכבי שדרוג צענו את יכהשלמה לשכונת כ"א ב 

השלמת הכיכר הראשונה , תוך פתיחת עונת הרחצהחברים. הספקנו לסיים את העבודות לפני 
 בעין המפרץ.

 המשך הפרויקט

נמצאים בישורת ו זור הבתים החדשים )שכונת הרודוס(,אנו ממשיכים לפתח את א 
לסיים עד סוף השנה את התשתיות  התוכנית היא .האחרונה לאישור תוכניות מפורטות

נת תוכניות ביוב, מים, כבישים וחניות זמניות. בנוסף אנו עובדים כעת על הכ –הכבדות 
מזרחה. זהו שטח גדול,  רמי ענברמ –מפורטות לשדרוג התשתיות לשכונה המזרחית ולשיכון כ' 

 וביצוע התוכנית כנראה יחולק לשלבים.

 בנימה אישית

הפרויקט הוא גדול ומורכב, ובהתאם לכך פניות החברים אלי היו רבות ומגוונות. השתדלנו  
במסגרת האפשרויות , ברים. אני באופן אישיעות רצון החהבקשות לשבי מירבלמלא את 

בקשות בלתי שגרתיות. גם הקבלן היה אם הן  , גםלקראת רצונות החברים" הולך, "הקיימות
בסופו של דבר חברים מתייחסים גמיש ונענה לבקשות ותוספות, ללא דרישה לתגמול נוסף. 

 פניות  . כבר ישעל כך ואני שמחשדרוג בתנאי המחיה והדיור,  –לפרויקט כפי שמשתמע משמו 
 .שדרוגאצלם את ה גם בצעשמבקשים שנתחיל ל, חברים משכונות אחרותמ
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 שרה כהן ז"ל
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 הספד לשרה
 

  אורה אילתלבְַד/ 

דַיִּךְ,  כָּל כָּךְ לבְַד בִּלְעָּ

ךְ כָּל  תָּ  הַזְמַן.וכְָּל כָּךְ אִּ

יָּשַבְתְ בָּהּ  ה שֶׁ ת, -הַכֻּרְסָּ מֶׁ  דּוֹמֶׁ

יב, לִּים לְהַקְשִּ ים הַכְתָּ  דּוֹמְמִּ

ת, מֶׁ ה רוֹעֶׁ יקָּ ל בִּשְתִּ  אֲגַרְטָּ

ייֵּךְ כָּאן אָבִּיב. יךְ חִּ  מְסַפֵּר אֵּ

דַיִּיךְ, י בִּלעְָּ לֵּם עוֹלָּמִּ  אִּ

בִּיב. סָּ ד מִּ  רַק קוֹלֵּךְ מְהַדְהֵּ

ֹּל  ינֵּךְ, והְַכ ןאַתְ אֵּ  מְרוֹקָּ

 ואְַתְ כָּאן, ואְַתְ כָּאן, ואְַתְ כָּאן!

 
 שרה'לה אהובה ויקרה שלי! 
 אל נפשך. קשה לי בלעדייך, נפשי נקשרה בעבותות 
חתי את הדלת  ביום שבת בערב, באתי לבקרך כהרגלנו בקודש. דלת הבית הייתה נעולה, פת 

כשנכנסתי  בצפייה מוארת לבואי.מחכה , במפתח שהשארת בחוץ, קיוויתי לפגוש אותך בסלון
ליטפתי  .לחדר השינה פגשתי בך שוכבת שקטה ורגועה, עם פני מלאך חלקים, טהורים ושלווים

קיוויתי שאת ישנה ועוד מעט תתעוררי ותפקחי את  .ואת החרשת - את ידך, קראתי לך: שרה
 ת לראות אתעינייך הטובות, כי את כל כך בקשת למשוך את חוט חייך עוד קצת, כדי לזכו

לעמוד במשימה,  ון. רציתי להאמין שתצליחי כמו תמידינה שבדרך ואת חתונתם של ניב וסיהנ
 אך פעימות ליבך נדמו.

 קיבוץ עין המפרץ

 אבל על לכתה

 הנו היקרשל חברת

 ז"ל שרה כהן

 04.06.2022-ב

 תשפ"ב איירב ג'

 ברוך יהי זכרה

 ותנחומים למשפחה

 מכל בית עין המפרץ
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לא למדת לימודים גבוהים, אך היית תלמידה מצטיינת  .שרה'לה אהובה, אישה אצילת נפש 
ך לעולם, איך להלך ין, איך לחיימאאיך ליצור יש  . יכולת ללמד אנשיםשל אוניברסיטת החיים

איך לרקום את מפת חייהם בחוטי זהב  ,בפשטות ובצניעות, איך להיות סבלנים וסובלניים
 עדינים, כמו שרק את ידעת לעשות.

ואכן הטבעת יר אחריו שברי זיכרונות עמוק בלב. שרהל'ה, כשאדם אהוב מת, הוא מות 
אין סופית, חום פשוט ואמיתי של  בתוכי, בנועם, בילדי ובנכדיי, ים של טוב לב, אהבה, נתינה

 בית.
איתך רגעי  היי שלום יקרה, נפלה בחלקי זכות גדולה ללוות אותך, להיות איתך, לחוות 

 ואישך לחיים.נוחי בשלום על משכבך, ליד יוסף אהובך  שמחה ועצב.
 ,מתגעגעת מאוד ומתקשה להיפרד

 ה'רוחל
  

 כהן שרה על מילים

אומרים שאדם שנרדם בשנתו, במיטתו, בשלוותו ובשלמותו הוא אדם צדיק. ובמקרה  
שלך? אשה צדיקה שמילאה לבבות רבים באהבה, חום, 

 יצירתיות, חיבוקים ורקיקים.
אהובה שלנו, מילים לא יוכלו לתאר כמה האובדן  

הזה כואב לכולנו. השארת לכל אחד מאיתנו משהו ממך, 
תנאי. תמיד חייכת, כיבדת  ובעיקר מה זה אהבה ללא

וראית אדם באשר הוא. והיום? אנחנו רוצים להוקיר לך 
תודה על המתנות שהשארת, שילוו אותנו לשארית חיינו. 

היית אישה מדהימה, וללכת איתך בקיבוץ היה כמו 
ללכת עם מפורסם, כל שניה עוצרת ומחייכת. ולנו 

המשפחה? הבאת הכל. באמת שאין מילים לתאר מה 
ת בשבילנו ומה עשית עבורנו, ואת זה אי אפשר היי

 לקחת ממך.
עכשיו את עם סבא במקום טוב, איפה שכל  

המלאכים הטובים ביותר. שמרי עלינו, ואנחנו מבטיחים 
 לשמור אותך בלב, בזיכרון ובסיפורים.

 אוהבים אותך מעומק הלב,
 משפחת כהן

 ון.הציורים הם מיצירותיה של שרה. התמונות לקוחות מהארכי

 
 

 יום השנה למותו של תמיר פורטר ז"ל  
 

  השנה יום לציון 17:30 בשעה הקברות לבית( המשפחה) נעלה 28/6-ה' ג ביום 
 .מוזמנים להצטרף המעוניינים חברים. ל"ז פורטר תמיר של לפטירתו

  וכתבו כתב שתמיר דברים מבחר עם לזכרו חוברת להוציא מתכוונים אנו כן כמו 
. Word ובתוכנת במייל שיכתבו מה את אלי לשלוח מוזמנים לכתוב המעוניינים. עליו

  leviatan@soc.haifa.ac.il: שלי המייל
 ,תודה

 לויתן אורי
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 גל גלאוןאיירגארד/ 

 
 ,שלום 
 .שנים מספר כבר איירגארד בחברת עובד אני 
 .מאוד טוב, טוב הוא דעתי עניות פי שעל סטארטאפ/רעיון של חברה היא "איירגארד" 

 העולה והצורך השילוחים גידול של הנוסקות למגמות יתרונותיו בזכות ומתכנס שמתחבר רעיון
 ,וחותקפ עיניים עם סביבו חג המסורתי שהשוק ייחודי כך כל רעיון. בעולם הגנה באריזות

 אמרתי(. בעולם מסוגם ייחודיים פטנטים במספר מחזיקים אנחנו) בטחון קצת לעוד ומחכה
 הוא זה גדול יתרון. גדולים שלנו ההגנה שבמוצר והשוני החדשנות - פה גם זאת ואציין בעבר

 לוקח לשוק. להתרגל זמן לוקח לשוק. המסורתי האריזות לשוק בכניסה בכמע גורם/חסם גם
 .יודע לא? קורה כשזה הרכבת על להיות ונבחר נשכיל אנחנו האם. בחדשנות בטחון לרכוש זמן

 .לקוות רק לי נותר
 הגדולים התאגידים מארבעת אחד הוא "יאנג אנד ארנסט" – Y.E – (Ernst & Young לפי 

 (עובדים 212,000-כ ומונה מדינות 140-מ בלמעלה הפועל גלובלי ארגון ,חשבון לראיית בעולם
 בשוק ומוצלחות תעשייתיות אפ סטארט חברות ,פעולה ומשתפים שיתפנואנו  איתם

 אנו בו במצב להיות מנת על השקענו אנו מאשר וכסף זמן שלוש פי לפחות השקיעו האמריקאי
 והכי, יציב צוות, הפצה יכולות, לקוחות מספר עם ועובדת קיימת אמריקאית חברה) נמצאים

 נמוכה בעלות הנוכחיות לתוצאות להגיע הצליחה "איירגרד", אחרות במילים(. מכירות - חשוב
/ הכנסותיו לפי הרעיון את נמדוד באם בגדול נפספס אנו. ב"בארה מהמקובל משמעותית

 . החברה חיי של זה בשלב הוצאותיו
 יותר רחבה בראייה להיבחן צריכה, בשוק דרכה בראשית כחברה, איירגרד, דעתי לעניות 

 :כגון, הרווח משורת
 2021 -ב דולר מיליארד 30 -כ – השוק גודל 
 6 בעוד מיליארד 40 -ל להגיע צפוי ומכאן ,5.3% של שנתי גידול – השוק גידול מגמת 

 שנים
 ואוטומציה יותר ירוקות אריזות – גלובליות מגמות 
 המקבילה התעשייה מול אל חריגה רווחיות – המוצר עלות מבנה 
 חברות – המוצר בגרות Apple ו- Dell שלנו לקוחות 

 
 בהשקעה רואה ,ומקיפים רבים בדיונים תכופות דנה אשר, הקיבוץ של הכלכלית ההנהלה 

 וממשיכה בו מאמינה, המתפתח בשוק והן במוצר הן הגלום הרווח פוטנציאל את באיירגארד
 . הזה האפיק את ולחזק לבנות

 אבל ,בנושא אחרת מחשבה דרך כל, שונה דעה כל, עניינית דעה כל לשמוע שמח אני 
 המספרים. יניותיהענ מהסיבות ולא המוקד על איירגארד את שהעלו מרגיש אני לאחרונה
 לפי נמדד להצלחה המדד. בשבילים שומע שאני את תואמים לא כלל בחברה השקיע שהקיבוץ
 .שם לא אנו, והפסד רווח של נכונים לא פרמטרים

 מרכיב ,זאת עם יחד .מבוטל לא סיכון מרכיב בה יש סטארטאפ בחברת השקעה כל, אכן 
 .מאד גדול הסיכוי

 נטולות מושכלות החלטות ולקבל, פוטנציאלי רווח כגורם איירגארד על להסתכל עלינו 
 .אינטרסים

 אנו, תמיד מוזמנים .והתקדמות פיתוחים להציגו, עלינו לספר, לשוחח, לארח אשמח 
 . עוגיות יש. תגמיר בחדר יושבים
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כמדי שנה בשבועות אנחנו מפרסמים דיווחים מהענפים, וכמדי שנה יש דיווח אחד שזלג לעלון 
 שאחרי שבועות. ד"ש מהרפת:

 

  חבייר/ חג שבועות ברפת

 
כחצי  ,אלף ליטר 400-מיליון ו 11. יצרנו יחסית טובהשנת  הייתה (2021)השנה שחלפה  

י התירס והשעורה מחיר גרעינו ,גבוה מאודה. מחיר המזון  היה מיליון ליטר יותר משנה שעבר
לגרעינים בשוק  תופעה זו של מחיר גבוה . שמיובאים מחו"ל הגיעו לשיאים של כל הזמנים

 לא טוביםתנאי גידול , המלחמה בין רוסיה לאוקראינהוזאת עקב  ,העולמי ממשיכה גם השנה
  בשנתיים האחרונות.  שטחי המזרע בארצות הברית ודרום אמריקהו

בימים  .בניית סככה בהמשך לסככה קיימת :השקעות ברפת בשנה שעברה ובשנה הזאת 
 מקווה שזה יביא ברכה לרפת. ,אלו סיימנו את האיכלוס

 :רבים אתגרים לרפת המודרנית יש 
שמחיר מוצרי החלב על מנת  במחיר נמוךיצר חלב איכותי ייעלות מתמדת כדי ליהת .1

 יה תחרותי.יה
 יעה בסביבה.פגיצר חלב עם מינימום יל .2
 הראשון ו עומדת בדרישות המחמירות ותורמת לאיכות הסביבה בשני תחומים:הרפת שלנ 

 וגלידה.המזון כמו מי גבינה  מתעשייתוואי ל אנחנו משלבים במנת המזון של הפרות מוצרי -
שימוש בזבל אורגני מקטין את השימוש זבל לדישון השדות שלנו. הוא יצירת  השניהתחום 

 . ותורם לשיפור מבנה הקרקע כימיבדשן 
אשר גורמת לפצעים בפה וצליעות  ,פה והטלפייםה תאותנו מחל נו, בימים אלו תקפהלצער 

 ,זור המפטמהבא המוקד הואזה בשלב  .קשות
 .זור החולבותכולי תקווה שזה לא יגיע לאו

 .קבועים עובדים  20-צוות הרפתנים מונה כ 
יוסי בן  אביק,יוסי שלו,  יםמעין המפרץ עובד

ברי הצוות מגיעים מכפרי שאר ח בת שבע.ו אשר
 הסביבה.

לא  - והכי חשוב ,חג שבועות שמח לכולם 
 וח לקנות מוצרי חלב ישראלים בלבד.לשכ

 בשם צוות רפת נעמן חבייר
 
 
 

 
 

  

 "30.6.22-את זה לפני ה רצוי לשתות"
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 עדכון מצוות "בואו נדבר על זה"
 

חברים )מספר מכובד  160בעקבות השאלון שהופץ לפני מספר חודשים, עליו ענו מעל  
בהחלט(, התקיימו פגישות עם מנהלי הקהילה ועם הנהלת הקהילה, בהן שיתפנו את הנוכחים 

 בתוצאות .
 מן השאלון עולה, כי:  

 .הקיבוץחברי עין המפרץ חשים גאוות יחידה לגבי  .1

 חברים רבים ציינו שנתקלו באלימות, הן פיזית והן מילולית.   .2

 קיימים קשיים במערכות היחסים בין הציבור לבין ממלאי התפקידים. .3

מהמשיבים תמכו מאד בקיומו של תהליך לשיפור הנושאים שעלו בשאלון זה.  80% -כ .4
כזה ברמות יתרה מזאת, קרוב למחצית המשיבים מוכנים לקחת חלק פעיל בתהליך 

שונות של אקטיביות )משמעותי מאד!(. ברור כי השאלון העלה על פני השטח צורך של 
 חברים רבים ויצר ציפייה לטיפול מתאים.

 
אנחנו מתכננים כעת את התהליך שיביא לשיפור הנושאים שעלו בשאלון זה. התהליך   

המפגשים היא לצאת יכלול, בין השאר, מפגשים עם הציבור )אמצע ספטמבר הקרוב(. מטרת 
 עם "תוצרים" שיהיו פרי חשיבה ושיח חברתי משותפים לכולנו.

 נמשיך לעדכן את הציבור דרך אמצעי התקשורת הקיימים בקיבוץ על המשך התהליך.  
 

 נתראה בשיתוף הבא...
חברי הצוות: לאה הלר, יעל קראוסהר, יוסי וולף, שני לוריאן, אורית שחף, פניה זהר, יהודה 

 אורית גפן, גלית זייד, בליווי של איילת מהתנועה הקיבוצית.פלור, 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 מהרמוניה
 

 ?לחורף מוכן שלכם הגוף 
  כולו בעולם, בשנה ביותר הארוך ביום ...נפלא קסם קורה 21/6 בתאריך, שנה כל 

 .שלהם החיסונית המערכת את ומחזקים לקליניקות מגיעים אנשים
  עין בקיבוץ משלימה לרפואה המרכז - בהרמוניה -אצלנו גם קורה זה - לב שימו 

 .המפרץ
  של לטיפול היום כל לאורך לקוחות מקבל שלנו המקצועי הצוות, 21/6/22 שני ביום

  ביותר הטוב היום זהו, הסינית הרפואה פי על .החיסונית המערכת לחיזוק, דקות 20
  הארוך היותו מלבד הזה ביום מיוחד מה .הבא לחורף שלנו הגוף את להכין בשנה
  זוהי. השנה ימות שאר מכל ארוכה בנוכחות החום, השמש, האור שעות ?בשנה

 .החיסונית המערכת לחיזוק ביותר הטובה החמה האנרגיה
  לתיאום .הזה לחורף גופכם את הכינו. הבא לחורף תחכו אל, אליכם שלנו ההצעה 

 .04-9852313: היום עוד תור התקשרו
 משלימה לרפואה מומחים -הרמוניה  צוות
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  בגלריית הספריה בן אשר תערוכה של עוזי
"יצירתיות היא לראות את עוזי מפרסם את הציטטה של אלברט איינשטיין: 

 כל מה שכל אחד ראה, ולחשוב את מה שאף אחד אחר לא חשב"
 

 דברים שהקריאה שלומית פיוקס בפתיחת התערוכה:

 עוזי יקר, 
 בן כיתתי, שכן טוב, חבר נהדר. אמן ואוּמן. 
כמה מרגש לבקר בתערוכה. מעשי ידיך עומדים בסך ואנחנו, כל אחד  

 בדרכו, מביטים בהם.
עוזי, יליד המקום הזה. כל חייך, מילדות, נערות ובגרות, אתה חי  

ונושם את הטבע. את האדמה, המים והצומח, את השמש, האבן 
חומרי הגלם שטמונים בך. הם שבאים כל פעם לביטוי  והברזל. הם הם

בפסל חדש. אתה זורם עם החומר והחומר זורם ממך, ומקבל דרכך 
וככה, בלי הרבה גינונים, הכל עניין של מבט וחיבורים  צורה ואופי.

 נכונים.
כמה טוב לגור ליד גינת הפסלים הנהדרת שלך, לטייל על המרפסת  

, יצורים דמיוניים שנולדו מן החומר. ולראות כל פעם פסלים חדשים
 אשרך ואשרינו שכוח היצירה נמצא בך, ומתחזק חדשות לבקרים.

 

 

 
 
 
 

 אראלה"סבבא"/ 
 

 לחברי סבבא, 
התעמלות כיסאות יוצאת להפסקה עד חודש ספטמבר. השיעור האחרון יתקיים ביום  

 .23.6.2022-חמישי ה
-9:00אנו מתחילים בשיעורי התעמלות במים בבריכה שלנו, בשעה  7.7.22-ביום חמישי ה 

 מוזמנים!לשיעור. כולם  ₪ 10. עלות: 10:00
 
 

  להקת המחול הבינקיבוצי מזמינה אותנו למופע:
 בכפר המחול בגעתון 20.7.22-ביום רביעי ה

 התכנסות – 16:00

 מופע טרום בכורה ומפגש עם הרקדנים – 17:00

 20.6.22-תלויה הרשמה שתרד ביום שני ה

 התערוכה תהיה פתוחה בחודש הקרוב,

 כולם מוזמנים לראות את היצירות!
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 נקודה למחשבה
 בפתיחת התערוכה שלה ברקת לויןהדברים שהקריאה 

 
ברוכים הבאים לתערוכה הראשונה שלי, זו שלא חשבתי אף פעם  

שתהיה. האומנות שלי היתה תמיד משהו אישי ופרטי. אף פעם לא חשבתי 
 שאנשים אחרים יתעניינו בה.

עוד שפה, כמו  כל החיים עסקתי באומנות. מבחינתי, היא תמיד היתה 
את הרגשות שלי. יום אחד ראיתי  –לדבר עברית. המילים שקפו את המחשבות שלי, והאומנות 

באינטרנט אבנים מצוירות במשהו שהיה מרהיב לאין שיעור. ניסיתי להעתיק את מה שראיתי, אבל 
פתאום ללא הצלחה, אבל זה היה הרגע שבו נכנסו המנדלות לחיי. התחלתי לשלב אותן בכל מקום. 

ועד  מתמונות ומזכרות שאספתי לאורך השנים –שמתי לב שבלי לדעת, הבית שלי היה מלא מנדלות 
 .מפות וקשקושים במחברת. הבנתי שהמנדלות היו שם לאורך הרבה שנים

 יום אחד, בפייסבוק, קפץ לי פוסט של מישהי שסיפרה על הטכניקה של יצירת המנדלות 
המרהיבות ההן שראיתי. מיד יצרתי איתה קשר, ואילת ואני מצאנו את עצמנו בלילה חורפי וגשום 

 לא ידעתי אז, שהסדנא ההיא תשנה את חיי. בדרך המתפתלת לרמת הגולן לסדנא של כמה שעות.
שנתיים אחרי אותה סדנא מצאתי את עצמי מתמודדת עם סרטן צוואר הרחם. ניתוח ועוד  

קות, והמתנות והחלמות. היו כאבים ופחדים, ולילות ארוכים בלי שינה. החרדות הפכו ניתוח... ובדי
 להיות בנות לוויה קבועות.

מנדלות בנקודות. ארגנו לי שלוחן קטן,  –בניסיון להתמודד, נזכרתי בדבר הכי רגוע וכיפי שהכרתי  
יתי על הקירות בבית, קנבסים וצבעים, והתחלתי לצייר מנדלות כמעט ללא הפסקה. את המנדלות תל

שבפך להיות צבעוני ושמח. כל מנדלה שסיימתי לצייר היתה הוכחה עבורי שאולי אני דואגת וכואבת 
 אבל בפנים, בלב, אני עדיין שמחה, צבעונית ומלאת אופטימיות.ומפחדת, 

אני עדיין שומרת את המנדלה שציירתי בלילה שלפני הניתוח הראשון. מנדלה ששיקפה את  
והדאגות, אבל הוכיחה לי שמעבר להן יש אור גדול, אופטימיות ושמחה, ושלמרות הפחדים  הפחדים

 אחלים ואשוב להיות מי שהייתי תמיד.
במשך שנת המחלה ציירתי ללא הפסקה. אני מציירת ומקשיבה לספרים מוקלטים. כל מנדלה  

אותה. הרבה פעמים סה"כ כל המחשבות, החוויות, והספר ששמעתי כשיצרתי  –עבורי היא סיפור 
שואלים אותי כמה זמן לוקח לי לצייר את המנדלה ואני לא יודעת לענות, כי התשובה שלי היא בד"כ 

 ספר של מאיר שלו". 3/4"
כשאתם מסתכלים על המנדלות, אתם רואים צבעים, טקסטורות, צורות. אני רואה סיפור של  

ים לקנות ממני מנדלות ומכרתי אותן . עם הזמן, אנשים החלו מבקשכרונותימחשבות, רגשות וז
בשמחה. עבורי, המנדלה היא תהליך היצירה שלה. ברגע, ממש בשניה שאני מסיימת, אני נפרדת ממנה 

 ויוצאת לדרך עם המנדלה הבאה.
שלי. כל אחד מוצא את עצמו, מתחבר  אני אוהבת לראות אנשים אחרים מתחברים למנדלות 

לאנרגיה של מנדלה אחרת, ואני מרגישה שכל האנרגיה הטובה שהושקעה ביצירת סיפור המנדלה 
 ממשיכה הלאה, בייעודה לאדם הבא.

בעזרת המנדלות עברתי את המחלה בקלות. הייתי שקועה ביצירה ובצבעים ולא בפחדים וחששות.  
תלמידות. י מאות תלמידים ולדרך חיים משותפת. מאז כבר היו לאבל המסע שלי עם המנדלות הפך 

וותיקות  5לימדתי ילדים בני  אני אוהבת להעביר את האהבה שלי לטכניקה ולכוח המרפא שבה הלאה.
אני מאמינה בכוחה של המנדלה למקד אותנו בכוח המרפא שבתוכנו, ולהזכיר לנו כמה יפים,  .90בנות 

 . אני ממשיכה ללמד וליצור, ובעיקר להיות בריאה ושמחה.צבעוניים ומרהיבים אנחנו
אני מזמינה אתכם להביט סביב, ולנסות להרגיש איזו מהמנדלות מדברת אליכם ומשקפת אתכם  

ולא לשאול את עצמכם למה, אלא רק לאפשר לעצמכם לשהות ברגע החיבור הזה וליהנות.  -יותר מכל 
 מבחינתי זה כאילו התחבקנו והתחברנו.
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 רכבים ואופניים באזור הבריכהלחניות 
 

פיתוח אזור הבריכה שכולל דרכים, שבילים, חניות רכבים, חניות  
)יש מספר השלמות קטנות שיבוצעו בימים  הסתיים -אופניים 

הגינון יבוצע על  ידי  .הקרובים(. השלב הבא באזור הוא פיתוח הגינות
 צוות הנוי שלנו. 

שינויים של וועדת התכנון, כאשר בדיקות ותכנון אזור הבריכה עבר  
התנועה של כלי הרכב, מסלול בטוח  היה מסלוליהנושא המרכזי שהוועדה שמה עליו דגש 

 לחברי הקיבוץ.חניות המיועדות ללרוכבי האופניים, הן לכיוון בית הספר והן מסלול 
על מנת האזור המיועד לחניית האופנים עבר לשטח המוצל הקרוב לחדר החשמל, זאת  

 אזורלטים המסמנים את להפריד בין תנועת המכוניות לרוכבי האופנים. בקרוב יוצבו שם ש
  ה.חניה

שחלק מהמתרחצים, הורים וילדים, מחנים את האופניים  שמנו לבעם פתיחת הבריכה,  
 .הנכנסים לחניהעל מסלול הנסיעה של הרכבים , הבריכה שערליד 
, ולחנות באזורים כולנו נדרשים לשמור על הכללים להבטיח את בטיחות הרוחציםבמטרה  

 -למוסדות החינוך כן אנחנו פונים להורים, לילדים, לכל משתמשי הבריכה, ו .לשם כךשהוכנו 
 יכן שנדרש.הנא עזרו לנו ולכם להנות מהבריכה ולחנות 

 אריה וניצן
 
 

מדיניות הקצאת המים להשקיית  - עם בוא הקיץ
  דשאים במגרשים פרטיים

 
 הסדר זה הינו לעונת השקיית הדשאים בלבד, כפי שתוגדר על ידי מנהל ענף הנוי.  .1
כל בית אב עם דשא במגרש הפרטי שאינו מקבל השקיה ציבורית זכאי להקצאת מים  .2

 להשקיית הדשא.
 מ"ר דשא(. 100קוב )מתאים להשקיית  12 –ההקצאה החודשית למגרש  .3
תוספת עבור השקיית השטח הציבורי, חברים המשקים בנוסף גם דשא ציבורי זכאים ל .4

 בתאום עם אריה רז או אלון פרטליס.
 ההקצאה הינה יחסית, לפי גודל השטח המושקה. .5
ההקצאה תקוזז בעת חיוב המים, לפי הצריכה בפועל, ולא מעבר לממוצע הצריכה של  .6

 השנים האחרונות. 4בית האב ב 
לרכוש באופן פרטי שעון למדידת חברים שירצו לקבל החזר על פי צריכה מדוייקת יוכלו  .7

ויקבלו החזר  ,המים להשקיית הדשא בלבד
 בהתאם לנתונים בתחילת עונת ההשקיה ובסופה.

* ההחזר יהיה לפי הצריכה בפועל או עד גובה 
 ההקצאה, הנמוך מביניהם.

 
 בברכת דשאים ירוקים ללא קוצים,

 אלון פרטליס, שאול גלאון וניצן שחף 
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. הזדמנות , בנם של בובי ושחר, הוא קפטן הקבוצה שזכתה בדאבל)בתמונה( יובל קלרפלד
 לקרוא על המשחק המכריע ועל הקבוצה:

 זכתה זבולון הפועל: גברים כדורמים
 דאבל והשלימה באליפות

 מתוך אתר "ישראל היום", מאת אורן אהרוני
 

 שבתב התקיים בכדורמים הגברים ליגת פלייאוף גמר גומלין 
 א"ת א"אס על גברה זבולון הפועל. וינגייט במכון הלאומית בבריכה

 את ניצחה העונה יותר שמוקדם לאחר דאבל והשלימה 6:10 בתוצאה
 . הגביע בגמר גם אותה

 מצוין פתחה(, 8:11) הגמר של הראשון במשחק גם שניצחה, זבולון 
, בהמשך. פריד וטמיר סובה רן של משערים מהיר 0:2 ליתרון ועלתה

 והרבע זוננשטרן יריב של שער בזכות התוצאה את לצמק א"אס הצליחה
 .  לזבולון 1:2 בתוצאה הסתיים הראשון

 של צמדים בעזרת, 3:7 ליתרון למחצית עד שברחו הצפוניים של מוחלטת בשליטה היה השני הרבע 
 של צמד בזכות בלבד הפרש שערי לשני השלישי ברבע לצמק הצליחה א"אס. פריד וטמיר קוטר דור

 .לזבולון 6:10 כאמור ובסיום, הספיק לא זה אך, רוט איתי
. מאוד ארוכה עונה הייתה: "בדאבל והזכייה הניצחון את סיכם' הרשוקביץ מושיקו, זבולון מאמן 

, מוכנים לגמר הגענו. מצוינים ותנאים מאוזנת, מאוד טובה קבוצה לנו יש. קשה מאוד התאמנו
 הגיעו וכולם לתפארת קבוצה בנינו. מדהים צוות לי יש. לכדורמים תשוקה עם ובעיקר, מחייכים

 ".טיים למאני
 

סיירת מובחרת: החיילים והסטודנטים שהביאו את ישראל 
 להישג היסטורי בכדורמים

 הצוות זה: מגוחך שכר עם ומאמן המחשב ולמדעי לרפואה סטודנטים, ל"בצה עילית מיחידות לוחמים
 האיגוד: הספורט משרד לידיעת. אירופה לאליפות היסטורית לעלייה הכדורמים נבחרת את שהוביל

. "פלאפל מנת רק אולי" – בונוס לשחקנים להציע יכול לא אפילו אבל, 2024-ב הטורניר את לארח רוצה
 .21.02.22, מאת נדב צנציפר וספי פסטרנק, פורסם בתאריך ynetמתוך אתר 

 
, בכירות נבחרות שתי – פשוטה בצורה בנויות היו לגברים בכדורמים אירופה אליפות מוקדמות 
 אירחה ישראל נבחרת אמנם. בספליט באוגוסט שייפתח לטורניר עולות שתי, נמוך מדרג נבחרות שתי
 הולנד בדמות חזקות יריבות שתי מול מוחלט לאנדרדוג נחשבה אבל, בווינגייט המשחקים את

 מול הקופה כל על המשחק אתמול הגיע 1:1 במאזן אז(. אוקראינה, סבירה אחת ועוד) וטורקיה
 קטנים כאלה אתגרים אבל. לאליפות וסנסציונית היסטורית ועלייה ישראלי 7:9-ב ונגמר, הטורקים

 .המחשב ולמדעי לרפואה וסטודנטים ל"בצה העילית יחידות של מנציגים שמורכב סגל על
 נבחרת שעשתה המשמעותית בהתקדמות שהתבטאה, בארץ בענף לפריחה ישיר בהמשך מדובר 

 לארח בקשה ישראל תגיש הקרובים בימים כי נודע" אחרונות ידיעות"ל. האחרונות בשנים הנשים
 הפוך ביחס הם והשחקניות השחקנים של התנאים אבל – 2024 אירופה אליפות את בתל־אביב

 במים מתנהלים והמשחקים האימונים, בווינגייט המתקן למעט: ולהצלחה לשאפתנות לחלוטין
גלוסקא־ רויטל ר"והיו, בלבד שקל אלף 700 על עומד האיגוד תקציב, קאנטרי־קלאב בבריכות רדודים

 את לארח כדי. לסיוע שנרתמות וחברות עבר שחקני בתמיכת בעיקר, נוסף מימון לגרד נלחמת כהן
 הבלתי את עשו השחקנים, ועדיין. עצמאי באופן שקלים אלף 150 גייס האיגוד, למשל, המוקדמות

 .ייאמן
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 הסיכויים כל נגד
 את במקביל שמאמן, גרודמן טל אחראי, 20ה־ בסביבות הוא שלה הגילים שממוצע, הנבחרת על 

 המאמן של מזה 15 פי הנמוך שכר – בחודש בלבד שקלים אלפי ומרוויח זבולון גוש של הילדים קבוצת
 הרבה עם, צמוד, מאתגר, קשוח משחק היה" :בטירוף היה הוא אתמול. למשל, בכדורגל הלאומי

 בשבת. מחשמלת אווירה ויצר בנו תמך הקהל. עצומה סנסציה זו. זה את עשינו ובסיום, וירידות עליות
 500כ־ הגיעו, דבר לכל עבודה יום, בבוקר אתמול ואפילו, איש 1,000בכ־ מפוצצים בבריכה היציעים היו

 ".המכריע למשחק צופים
 ביצירת לקשיים גם מוביל הדבר אבל – במיוחד איכותי אנושי חומר ביד יש לגרודמן, כאמור 

 הנוער בגיל המצטיינים מהשחקנים רבים. ל"לצה הספורט בין הגדולה התחרות בגלל, לענף בסיס
 שנים אחרי ורק בכדורמים הקריירה על מוותרים, טיס וקורס ל"מטכ סיירת, 13 בשייטת משתלבים

 שבועות למספר אחת רק קבוצותיהם במשחקי משתתפים בסדיר חיילים. הבוגרים לקבוצות חוזרים
 קיבל הנבחרת משחקני אחד. לחופשה יוצאים כשהם(, בלבד קבוצות שמונה כוללת הבכירה הליגה)

 להמשיך אותו לשכנע מנסים ובאיגוד, ל"בצה ביותר הסודיות העילית מיחידות לאחת זימון לאחרונה
 .אירופה לאליפות

, בלבד שקל 6,000-5,000 על עומד בליגה ממוצע ושכר, כמקצוענים מוגדרים לא בארץ השחקנים 
 קבוצות במקביל מאמן, א"ת א"מאס גולדשמיט עידו, הנבחרת קפטן. נוספת פרנסה שמחייב מה

 הרגשה זו. "בקליפורניה המוח במדעי תואר שסיים אחרי רפואה ללימודי לאחרונה והתקבל צעירות
 אחרי מוכנים באנו. הישראלי ולכדורמים לספורט היסטוריה עשינו. "גולדשמיט אומר", מדהימה

 אבל, פיזיים מאוד האוקראינים וגם הטורקים שגם ידענו. ביוון אינטנסיבי אימונים מחנה ימי עשרה
 הצוות חברי ויתר טל. האחרונה השנייה עד כדור כל על מלחמה ופשוט תנועתיות, גבוה כושר יש לנו

 ".מדהימה עבודה עשו המקצועי
 ונבחר( המחשב מדעי לומד) חוזה סן במדי ב"בארה המכללות בליגת שמשחק, פייר יהב השוער 

 ".בטירוף היו כולם. עליו חולם אחד שכל משהו. עילאית הרגשה זו: "מוסיף, הטורניר למצטיין

 גדולה אחת פארסה
. שוב שתחשבו כדאי, ההישג בזכות נחמדה תוספת מאיזו ייהנו שהשחקנים חושבים אתם אם 

 שחיינית, גלוסקא־כהן בחצי־חיוך אומרת", העלייה על כבונוס פלאפל להם לקנות אוכל אולי"
 במגרשי יתאמנו שכדורגלנים כמו זה: "הנוכחי המצב את שמסבירה, בעבר כדורמים ושחקנית

 ".קטרגל
, שנה 60 בן במתקן משחקים טבעון בקריית: חלקית תמונה רק וזו, הגדולה הפארסה נראית כך 

 לעומק מטרים עשרה חסרים בה, יוחנן רמת קיבוץ של בבריכה מתקיימת זבולון גוש של והפעילות
 לקבץ ניסיון נעשה טורנירים לקראת ורק, צעירות נבחרות להחזיק אפשרות אין לאיגוד; תחרותי
 במקום סיימה 21 גיל עד הנשים שנבחרת אחרי גם; יחד אימונים מספיק עוברים שלא שחקנים
 להוביל שעלול מה, האולימפי לסגל נכנסו ולא למלגות זכו לא הספורטאיות, העולם באליפות השביעי
, בלבד שקל אלף 40ב־ המדינה ידי על מתוקצבת יקנעם הפועל הנשים אלופת; חלקן של לפרישה

 .שקל 2,000 של הוצאות החזר הטוב במקרה אלא, שכר מקבלות לא בליגה והשחקניות
 לענף להפוך אמור הכדורמים הבא בחודש, קדימה בראייה לפחות, הענף מבחינת החיובי בצד 

 ושחקניות שחקנים אלף. הריקה לקופה שקל מיליון שני שיכניס מה, הכדורעף חשבון על מועדף
. הגחלת על ושומרים בפעילות מסורתי באופן שממשיכים כוח מוקדי וקיימים, באיגוד רשומים פעילים

 לקראת ההכנות. קבועה כספים בהזרמת צורך יש עדיין אבל, לשינוי תוביל הנוכחית ההצלחה אולי
 נבחרת: נוספת משמעותית בהשקעה צורך שיהיה וייתכן, שקל מיליון כחצי יעלו בקרואטיה האליפות

 אירופה אליפויות בשתי והשתתפה דרגות בכמה שידרג מברוטאס דימיטריס היווני שהמאמן, הנשים
 לא סיכוי לה ויש, במוקדמות ופורטוגל צרפת, המארחת מול במלטה הבא בחודש תשחק, האחרונות

 להתעלות יודעים הספורטאים – בישראל חדש לא כבר זה אבל. נוסף מימון שיחייב מה, שוב לעלות רע
 .הלקויה התמיכה למרות
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 יום הולדת לחמור איה
 עיבוד לתיאטרון בובות לספרו של א.א. מילן, פו הדוב

פו הדוב, כריסטופר רובין, חזרזיר, איה, ינשוף וארנב שוכחים את יום הולדתו של החמור 
איה. פו הדוב מגלה כי לאיה יש יום הולדת ורץ להביא לו מתנה מיוחדת, אבל הוא אוכל 

של חזרזיר, אותו תכנן להביא לאיה, מתפוצץ בדרך. מה יעשו? איך  את כולה. גם הבלון
 יחגגו? והאם איה יפסיק להיות עצוב ליום אחד?

 בחדר האוכל 11:00בשעה  18.6, ביום שבת 3-6לגילאי 
 

 ברזילאי קרנבל
 רבע) לכולם אוכל דוכני 18:00 מהשעה .בפאב 30.6 ביום חמישי

, ₪ 30-ב 6 או 20-ב 3 ורוס'צ, ₪ 10 בשר אמפנדס, ₪ 15 פיצה
 אצל בלבד מראש הזמנה לפי תרד או פטריות טבעוני אמפנדס

 (.דנה

 פלוס 18לגילאי  ברזילאית מסיבה 21:30-ב

 
 
 

 לשבועות תודות
 

 .בשבועות החג בימת על שהשתתפו רקדנים 75-לכ תודה
 .הישנים הטרקטורים על - איפרגן אריאל, שחף רותם, עומר לירון, דפני ליגאל תודה
 ריקוד על להט לאסתי. החדשים הטרקטורים על - הגד"ש וצוות רווה בני ,עומר לגיל

 .הריקוד רגוןבא העזרה כל על עומר ולליטל ,הגנים וריקוד ההורה
 .והאבות המרחבים ריקוד על עמיר עמרול, הגנים ריקוד על רימון גננת סיאני למיטל

 תודה) שנים ארוכת למסורת משובח חידוש אתם - סנדורי ועידו רז ליאור לקריינים תודה
 (האחרון העשור על שחף ובתיה זיו בר יעל, הוכמן למיכאל כמובן

 .התינוקות של התמונות על כהן ואפרת עצמון למיה תודה
 .הכדורעף על ולצפריר רפאלי לעופר

 אורן קריגר, איתמר עומר, עינת, סטן הילה, גלייזר אתי, איפרגן זוהר - בוקר. א לצוות
 .קפה בבית העזרה על רוזנפלד ולאורלי פרייזר, ואורגד אלברג אריה סלוק,

 ובחיתוך והמגרשים האוהל וחיסול בהקמת - הקלעים מאחורי שעזר מי לכל ותודה
 .הגבינות

 לצוות תודות נפלאים פשוט היו האחרון השבועות חג אירועי גם, מוצלח אירוע בכל כמו
 .במקצועיות אירוע ומחסל מקים אשר ומגוון רחב מתנדבים

( הותיק שבועות לצוות 20 חוגגים הבאה שנה) שנה 20 כמעט כבר מנצחים אלה כל על
 .הוכמן ומיכאל הלר לאה, שחף רוית: חברים שלושה

 .האחרון בחג כאן שראינו כמו ועוצמתית נהדרת מסורת על הותיק לצוות תודה

 .בהוקרה איתנו להשתתף מרחוק הגיעו שחלקם מהעבר התרבות לרכזי ותודה

 גהח וצוות רוטמן דנה


